
Zápis - Dotační komise

Datum: 1. 2. 2023
Účastníci: Renata Baxová, Petra Nováková Sádková, Jiří Lain, Vít Penížek, Jakub

Semián, Milan Vojtek (předseda)
Zapsali: Ester Vanišová, Milan Vojtek

Doporučení:
Dotační komise doporučuje přijmout žádost traktoristů (A29), i přes formální nedostatek.

Hodnocení:
Dotační komise schválila doplnění, která si od žadatelů vyžádal předseda komise Milan
Vojtek:

● duplicitní žádosti A30, A42 - platná je žádost A42
● žádost A27 - nesrovnalost v uvedených počtech návštěvníků akce a výše vstupného

- upřesnění, že na vstupném bude vybráno 20.000 namísto 10.000 Kč. O rozdíl mezi
oběma částkami byla krácena požadovaná částka dotace.

● žádost A11 - nesrovnalost v uvedených počtech účastníků kempů a vybírané částky
poplatku za kempy.

● žádost A50 - předložený rozpočet rozepisoval pouze položky v rozsahu požadované
dotace. V pokynech k vyplnění bylo vyžadováno, aby žadatel v rozpočtu pokryl
celkové náklady projektu. Žadatel upravil rozpočet dle tohoto pokynu.

Komise pracovala s podkladem vycházejícím z hodnotících tabulek, které v předstihu před
jednáním zaslali členové komise. V podkladu byly žádosti seřazeny podle navrženého
bodového hodnocení (dle pravidel nebyly brány v úvahu nejnižší a nejvyšší hodnocení).
Následně členové projednali krácení požadovaných částek dotace na základě analýzy
rozpočtů, posouzení přínosu pro kulturní, společenské a sportovní dění ve městě. Krácení
bylo zacíleno na snížení částky, kterou budou žadatelé podpořeni, na úroveň alokace. výzvy.

Přílohou zápisu je přehled žádostí o podporu z rozpočtu města, které Dotační komise
doporučuje podpořit i těch, které podpořit nedoporučuje, včetně bodového hodnocení,
navrženého krácení a doporučené částky podpory.

Náměty na úpravy pravidel pro budoucí výzvy:

● Mechanismus doplňování žádostí komise po uzávěrce příjmu žádostí
● Otázka vyplácení odměn členům dobrovolnických spolků organizujících akce.

Příští jednání
Bylo dohodnuto, že příští schůze se uskuteční v březnu 2023.


